
Fedje kommune 

 

 

Møteprotokoll 
for 

Ungdomsrådet 
 
Møtedato: 12.11.2020 
Møtestad: Sosiale rommet, Fedje fleirbrukshall 
Møtetid: 18:00 - 19:30 
 
Frida Herøy og Brede Opsahl deltok via messenger. 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Amalie Henden Kleppe  

Frida Herøy  

Hanne Leah Waage Rognsvåg  
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Ståle Opsahl  

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Brede Opsahl  

Ingard Christoffer Kahrs  

Kristin Aase Ap 

Ragnhild Kahrs  

Sindre Waage  

 
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Dagrun Gunnarson  
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030/20 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
031/20 Godkjenning av møtebok 
032/20 Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 
033/20 Betalingssatsar i kulturskulen 2020 
034/20 Løypemelding på framdriftsplan for kommunedelplan for helse og omsorgsektoren 
035/20 Eventuelt ungdomsrådet 12.11.20 
 
  



 

 

 
030/20: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 030/20 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
031/20: Godkjenning av møtebok 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 031/20 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
032/20: Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 
 
 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
Felles framlegg: 
Ungdomsrådet tar kommunebudsjettet til orientering, med følgjande merknadar: 
Prioritet 1) Me ønskjer oss ein plass å vera/ungdomsklubb 
Prioritet 2) Me ønskjer oss ein ungdomskoordinator, for då er det lettare å få til arrangement 



 

 

Prioritet 3) Me ønskjer oss ny flytebygge eller noko anna nytt på badestranda. Ungdomsrådet kan 
vere med og hjelpe. 
Samrøystes vedteke. 
 
U - sak 032/20 Vedtak: 
 
Ungdomsrådet tar kommunebudsjettet til orientering, med følgjande merknadar: 
Prioritet 1) Me ønskjer oss ein plass å vera/ungdomsklubb 
Prioritet 2) Me ønskjer oss ein ungdomskoordinator, for då er det lettare å få til arrangement 
Prioritet 3) Me ønskjer oss ny flytebygge eller noko anna nytt på badestranda. Ungdomsrådet kan 
vere med og hjelpe. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
033/20: Betalingssatsar i kulturskulen 2020 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
Felles framlegg: 
Ungdomsrådet tar dei nye satsane i kulturskulen til orientering. 
 
U - sak 033/20 Vedtak: 
 
Ungdomsrådet tar dei nye satsane i kulturskulen til orientering. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
034/20: Løypemelding på framdriftsplan for kommunedelplan for helse og omsorgsektoren 
 
      
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 034/20 Vedtak: 
 
Ungdomsrådet tek saka om ny framdriftsplan for kommunedelplan for helse og omsorgsektoren til 
orientering. 

Samrøystes vedteke. 

 



 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
035/20: Eventuelt ungdomsrådet 12.11.20 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
- Det er teke eit initiativ på å arrangere julegate på Fedje. Idedugnad på lørdag kl 14, på ferjekaia. 
- Om snø, kan ungdomsrådet ha arrangement ute for ungdomsskulen med kakao og gløgg i 
akebakken. 
- Frida er med i turløypegruppa som kommunestyret har teke initiativ til. Ser på gapahuk, 
treningsløype/utegym el.l. Kan nokon i ungdomsrådet vere med på dugnad for å rydde i løypa? 
Hanne Leah stiller. Amalie og Ståle skal tenke på det. 
- Diskuterte bruk av ungdomsrådet sitt budsjett: Boblefotball, tur til f.eks. trampolinepark el.l.. 
Ungdomsrådet ønskjer å overføre budsjettmidlene sine til neste år, sidan det ikkje har vore mogleg å 
nytte pengane i 2020 pga. koronasituasjonen. Ungdomsrådsleiar tar saka opp med ordførar. 
- Forslag til aktivitet: Spele oss "Among Us" saman (mobil-LAN) eller i røynda. 
- Idrettslaget jobbar no med moglegheiten for å starte med e-sport. 
- Neste møte i ungdomsrådet vert torsdag 21.januar kl.18 
 
U - sak 035/20 Vedtak: 
 
Ingen vedtak under eventuelt. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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